

主日学家庭反馈单

耶稣的神迹
第6课
拉撒路复活

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个亲子活动，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。



所学内容：

今天，孩子们学习了复活和永生。借着耶稣使拉撒路从死里复活的记载，孩子们一窥那将在末后的复活中完全显明的大能 - 那时，所有死去的人都要听见耶稣的声音，从死里复活。我们也学习到，作为基督徒，我们不需要惧怕死亡。（使用经文：《约翰福音》11:1-44）



牢记神的话语：

耶稣对她说：“复活在我，生命也在我；信我的人虽然死了，也必复活。”
-约翰福音 11:25

在这一周中，和孩子多一起练习几次这节经文。这不仅能帮助他们记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。



亲子活动建议：

死亡对我们每个人来说都可能令人害怕，但作为基督徒，我们不必惧怕死亡，因为我们将 在天上与耶稣一同拥有永恒（永远的）生命。本周花些时间与孩子一起讨论天国会是什么样子。可以一起阅读以下经文：

约翰福音 14:1-3,
哥林多前书 2:9,
启示录 21章。



每日祷告：

亲爱的主，我们感谢你借着你的儿子耶稣基督，为我们预备了通往天国的道路。我们盼望那一天，能在天上与你同在，敬拜你，并享受你为所有爱你的人所预备的美好。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, the children learned about the resurrection and eternal life. Through the account of Jesus raising Lazarus from the dead, the children got a glimpse of the power that will be fully displayed during the final resurrection, when all the dead hear Jesus' voice and rise from the dead. We learned that as Christians we do not need to fear death. (Scripture used: John 11:1-44)

Words to Remember:



"Jesus said to her, 'I am the resurrection and the life. The one who believes in me will live, even though they die;'" John 11:25 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help them remember the verse, but it will also help to reinforce what they learned during class. Discuss the meaning of this verse with your child.



Suggested Parent/Child Activity:

Death can be scary for all of us, but as Christians we do not have to fear death, as we will have eternal (ever lasting) life with Jesus in Heaven. Take time this week to discuss what Heaven will be like with your child. Read John 14:1-3, 1 Corinthians 2:9, Revelation 21

Daily Prayer:



Dear Lord we are thankful that You provided a way for us to get to Heaven, through your Son Jesus Christ. We look forward to the day in which we can be with You in Heaven, to worship You, and enjoy the wonderful things that You have in store for those of us who love You. Amen.